
   Håbo  
 

I flera kommuner och städer i Sverige så har man infört regelbundna sök med 
narkotikahundar på skolor. Hundar som under och efter skoltid kan upptäcka 
narkotika i skåp och på andra ytor. Vi vet att det florerar narkotika även i vår kommun 
och detta måste bekämpas utan skygglappar. Redan 2016 så förtydligade polisen att 
narkotikasök med hund i skolmiljö är möjlig. Ett aktivt arbete mot narkotika är att 
verka förebyggande mot säljande och bruk av narkotika. Att visa att kommunen aktivt 
verkar mot narkotikaproblematiken kan även vara förebyggande för att nya inte ska 
lockas in i narkotikamissbruk.  

Därför föreslår Liberalerna i Håbo att Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i 
uppdrag att utreda möjligheten att införa narkotikasök på grundskolor och gymnasiet 
och hur detta ska samordnas från förvaltningen.  

Somir Sinharay (Gruppledare, Liberalerna Håbo).    2023-02-25 

 

 

 

 

 


